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 לכבוד: 

 משה בר סימן טוב, מנכ"ל משרד הבריאות 

 יתמר גרוטו, משנה למנכ"ל משרד הבריאות אפרופ' 

 סצדקי, ראש שירותי בריאות הציבור  סיגל פרופ' 

 מנהלת המחלקה למעבדות  ד"ר רותי ישי,

 

 שלום רב, 

שמירת ראשית בשם עובדי המעבדות הרפואיות אנו מבקשים להודות לכם על עבודתכם למען 
 בריאות הציבור במדינת ישראל בתקווה שנוכל למגר יחד את התפשטות נגיף הקורונה. 

 עובדי המעבדות, ובפרט המעבדות למיקרוביולוגיה ווירולוגיה התגייסו לטובת ביצוע הבדיקות
דם ותנאי העסקה שאינם משקפים את תהליך ההכשרה שעובר סקטור למרות מצוקה קשה בכח א

 זה. 

בימים אלו מעבדות רבות הוכשרו לטובת ביצוע הבדיקות ולכן מספר הדגימות הנבדקות בכל יום 
מעבדות רפואיות מבצעות כבר את הבדיקות ומעבדות  17צפוי לעלות משמעותית. נכון להיום 

 בדיקה. נוספות נמצאות לקראת סיום הטמעת ה

 ח אדם נוכל להגיע לכמויות גדולות בהרבה של בדיקות. חשוב לציין שע"י הקצאת משאבים וכ

לצערי הרב נודע לנו אתמול כי משרד הבריאות בוחן אפשרות לביצוע של הבדיקות ע"י מעבדות 
ומכוני מחקר שנמצאים במוסדות אקדמיים. אנו רואים בכך טעות גדולה ומבקשים לבצע חשיבה 

 מחדש על הנושא ולעצור את המהלך. 

ולכן לא למאבק  פיםסדות האקדמיים ורואים בהם שותאנו מברכים על שיתוף הפעולה עם המו
מתנגדים לסיוע ע"י כח אדם מיומן שיפוקח ע"י מנהלי המעבדות הרפואיות, הזרמת ציוד כדוגמת 

 אותם מעבדות לבתי החולים. שנמצאים ב הפקה ומכשירי PCRמכשירי 

אלו המתבצעים במעבדות מ ה במעבדה רפואיות הם תהליכים מורכבים ושונים ודתהליכי העב
וכן תהליכים פוסט  תיקוף, לשמור על סטנדרטים גבוהים של בקרת איכותמחקר ויש להקפיד ו

 אנליטיים הקשורים לבסיס הנתונים של מטופלים והעברת תוצאות. 

יתרה מכך ביצוע בדיקות רפואיות במוסדות אקדמיים במעבדה שאינה מוגדרת מעבדה רפואית ולא 
עבדות הרפואיות שמגלים נאמנות ע"י עובד מעבדה מוסמך מהווה פגיעה קשה בציבור עובדי המ

 למערכת הבריאות. 

 אנו מבקשים להציע את עזרתנו בכל מה שקשור לבחינת הנושא. 

 מכתב זה נכתב בשם כלל מנהלי המעבדות למיקרוביולוגיה. 

 

 בברכה

 ד"ר אבי פרץ 

 נשיא האיגוד הישראלי למדעי המעבדה הרפואית 

  


